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Raadsvraag 

 

 

Vergaderdatum : 04-02-2021 

Agendapunt : 6b 

Onderwerp : graffitimuur bij station 

 

Vraag 

 

Beste wethouder Dijkhoff, 

Wij willen aan u vragen of er bij het station een graffitimuur zou mogen komen. 

 
 

Op die muur kan iedereen graffiti maken. 

We zouden het heel cool en leuk vinden, maar ook om het wildspuiten te voorkomen. 

Het is voor jong en oud en het is een vorm van kunst. 

 

Zou dat mogen? 

 

Indiener 

 

Lieke Hermans, Linne Bielars, Mila Louwers, Rayan Appeldoorn, Tess Herps, Willem Janssen van de 

werkgroep Spelen 

 

 

 

Antwoord wethouder Stan van der Heijden 

Jullie hadden de vraag gesteld aan wethouder Dijkhoff, waarschijnlijk om het over het stationsgebied gaat. 

Maar omdat het over kunst gaat, krijgen jullie van mij antwoord. 

Ik vind het zo’n graffitimuur een goed idee! Daar kunnen jullie zeker aan meedenken, we noemen dat 

community-art: samen met de bewoners maken we de omgeving mooier. Wist je dat er ook al graffiti in het 

zwembad is? Als dat straks weer open is moeten jullie maar eens kijken! We willen ook heel graag 

kunstenaars uit Best hierbij de kans geven iets moois te maken. 

Jullie stellen voor om zo’n muur op het station te plaatsen. Misschien dat een andere plek beter is, daar 

gaan we samen naar kijken. Samen zoeken we de beste plek. 
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